
Máte za sebou podujatie v piešťanskej mestskej knižnici, ktoré bolo určené detským návštevníkom a 
rozprávali ste na ňom o svojich obľúbených detských knihách. Ako to dnes prebiehalo?

Bolo to strašne zlaté. Prvýkrát som robila niečo také a určite si to v budúcnosti rada zopakujem. Môj macík je
moja obľúbená detská knižka, preto som si aj zvolila na dnes ako tému stretnutia s detičkami.  

Aký je váš vzťah k detským knihám?

Mám rada najmä obrázkové knihy, v tomto som ako malé dieťa. Aj svojmu synovi kupujem pekné, obrázkové
knižky s peknými ilustráciami a hodnotným príbehom. Ten príbeh musí byť poučný, hodnotne napísaný. 
Dnešné knižky už nie sú také, ako kedysi, keď sme čítali Andersenove či Dobšinského rozprávky. To
 hodnotné sa z nich stráca, čo je trošku škoda.

Máte dodnes odložené nejaké svoje detské knihy?

Samozrejme, mám Čin-Čina, Môjho macíka a ešte ďalšie knihy, ktoré sa mame podarilo zachovať a šetríme 
ich pre Filipka, keď bude trošku väčší.

Zajtra (22.1) bude prezentovať vaša mama Anka Šišková kuchársku knihu jej vlastných receptov Nič 
lepšie nepoznám. Čo hovoríte na jej kuchárske umenie?

Vyrástla som na ňom, som na ňom odchovaná (úsmev). Moja mama je výborná kuchárka, jedna z najlepších
aké poznám.

Učila vás variť?

No priznám sa, že som bola veľký rebel, ktorý tvrdil, že sa nikdy nebude učiť variť. Keď som žila s mamou, 
odmietala som sa čokoľvek učiť. Samozrejme, keď som sa osamostatnila, tak som jej začala telefonovať ako
sa čo robí. Potom prišiel internet, takže už viac googlim. Keď chcem variť niečo z detstva, čo robievala moja 
mama, vtedy jej zavolám. No sú recepty, ktoré chcem robiť vždy tak ako ona. Napríklad jej kačička, ktorá je 
aj v knižke a je to výborný recept, alebo morčacie mäsko na hrozne patrí k takým vychytávkam, ktoré vie len 
ona.

Ste známa svojimi umeleckými aktivitami, spievate, píšete, skladáte hudbu. Ako to vyzerá na tomto 
poli po narodení vášho syna? Stíhate sa venovať aj hudbe?

Ale áno. Teraz pripravujem ďalší album. V jeseni som mala dva koncerty – jeden  v Bratislave, jeden 
v Moskve. Dúfam, že budúce leto už budem koncertovať aj na festivaloch a chcela by som do roka, alebo aj 
skôr vydať druhú knižku – Fulmaya 2, ktorú dúfam už začnem písať.


